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Årets årsmöte ägde rum den 18 februari i Nykvarns 

Hembygdsgård. Vi var 5 stycken närvarande på mötet, men 

det gick bra trots det låga antalet. Styrelsen valdes om med 

ett undantag. Björn Lindgren avgick som kassör och 

lämnade istället plats för Magnus Gustafsson. Till nästa år 

hoppas vi på att fler medlemmar vill komma till årsmötet för 

att påverka vad som ska göras i klubben, håll tummarna! 

 

2010 har styrelsen bestått av 

       

       Mariette Aderö          Feline Jansson           Viktoria Gustafsson   Magnus Gustafsson 

        Ordförande           Ordinarie ledamot         Ordinarie ledamot       Kassör/Ersättare 

Ungefär en gång i månaden har vi träffats för att ha styrelsemöte. Under mötena tas beslut 

som har med Åsätra Vi Ungas verksamhet att göra. Vi planerar, funderar och gnuggar våra 

geniknölar för att hitta på aktiviteter som vi tror att bygdens barn och ungdomar vill delta i. 

Självklart fikar vi också. 

 

 

I september 2010 anordnades det ett helgläger för barn i åldrarna 7-10 år. Platsen för denna 

aktivitet var Nykvarns hembygdsgård och deltagarantalet var ca 25 stycken. Helgen var fylld 

av lek i naturen, dans och pyssel. Det serverades god mat och en och annan godisbit. 

Deltagarna var nöjda, glada och trötta när det blev dags för hemfärd på 

söndagseftermiddagen. En lyckad lägerhelg! 

 

 



 

 

En mörk oktoberkväll anordnades det ett halloweendisco för barn i åldrarna 7-11 år. 

Deltagarantalet var mycket lågt, endast fem personen var med på detta evenemang. Trots detta 

hade vi kul, lekte lekar och åt godis.  

 

Vi har vid 3st tillfällen under våren arrangerat fredagsklubbar i Nykvarns hembygdsgård. Det 

har varit väldigt populärt och uppskattat av barnen. Det har varit lite drygt 20 barn på varje 

gång. Vi har lekt lekar så som dunken, dansstopp och limbo, vi har dansat, busat, sjungit, 

sprungit, tävlat och mycket mer. 

 

 

 

 

 

  



  

Under hösten 2010 och våren 2011 har Teater Anonym, Åsätra Vi Ungas teatergrupp, arbetat 

fram en teater. William Shakespeares En Midsommarnatts Dröm, omskriven av Viktoria 

Gustafsson och Mariette Aderö. Teatern bestod av nio deltagare som flitigt arbetade på för en 

så bra föreställning som möjligt! Den spelades sedan upp på Teater Bristol i Sundbyberg, och 

blev en succé! Publikantalet varierade mellan föreställningarna och dagarna, men var 

uppskattad och alla deltagande var nöjda efter föreställningarna. Ett stort tack till alla 

hjälpande händer under resans gång och ett särskilt tack till våra huvudsponsorer: 

 

         

 

 

Kolla gärna in vår hemsida: http://teateranonym.se  



 

Ett tufft år för oss. Alla lag hade slagits ihop till en division och vi fick möta många bra lag, 

bättre än vårt faktiskt. Vi har blivit omnämnda på Åkersberga motions hemsida med 

anledning av hockey-bockeyn. 

"Årets hjältar är dock Åsätra som spelat alla matcher utan sina bästa spelare (skadade) med 0 

poäng och minus 193 i mål." 
 

 

I laget spelade: 

Namn  matcher Övrigt  gjorda mål 

Magnus Jegréus 8  målvakt  - 

Magnus Gustafsson 10 målvakt 3 matcher 2 

Anders Ingberg 2 målvakt  - 

Tomas Sundkvist 7   1 

Tommie Holmberg 9   - 

Björn Lindgren 10   - 

Emil Söderlund 5   - 

Gunnar Lindgren 6   1 

Lasse Kujanpää 5   6 

Tobias Sunebäck 4   2 

Richard Rudholm 1   - 

Anders Bengtsson 8   3 

Kristian Berggren 6   6 

Ulf Malmberg 8   1 

Kent Andersson 11   1 

Markus Björk 5   - 

Peter Lücander 9   1 

Lunken  1   - 

Kentas son  1   - 

 

 

 



Våra resultat 
 

Skånsta  0 – 22 

HZ Bombers  1 – 12 

Svensexan  3 – 14 

Perres polare  0 – 16 

ÖBB  2 – 4   !!!! 

Skärgårdsstad  3 – 9 

Björnhuvud  3 – 12 

Berga Brothers 3 – 17 

Assistanskåren 5 – 15 

Roslagspolisen 0 – 25 

SBK  2 – 20 

Vargarna  0 – 30 

Isbrytarna  2 – 21 

 

Vi lyckades alltså göra 24 mål och det är bra eller åtminstone godkänt. Tyvärr släppte vi in 

217 mål vilket är några fler än de andra lagen i serien.  

 
Tabell 

 
Division 1, 2010-2011 

 

Pos. Lag M V O F GM IM +/- P 

1. Björnhuvud BK 13 12 1 0 107 45 62 37 
                                                    

2. Vargarna 13 11 1 1 147 36 111 34 
                                                    

3. Roslagspolisen 13 9 1 3 118 45 73 28 
                                                    

4. Berga Brothers 13 9 1 3 89 52 37 28 
                                                    

5. SBK 13 9 0 4 110 50 60 27 
                                                    

6. Assistanskåren 13 7 0 6 83 76 7 21 
                                                    

7. Perres Polare 13 6 2 5 89 76 13 20 
                                                    

8. Svensexan 13 6 0 7 84 85 -1 18 
                                                    

9. Isbrytarna 13 5 0 8 87 109 -22 15 
                                                    

10. Skånsta 13 5 0 8 84 106 -22 15 
                                                    

11. HZ Bombers 13 4 0 9 62 83 -21 12 
                                                    

12. Skärgårdstad 13 4 0 9 57 84 -27 12 
                                                    

13. Ö B B 13 1 0 12 26 103 -77 3 
                                                    

14. Åsätra Vi Unga 13 0 0 13 24 217 -193 0 
                                                    



 

Vårterminen    

Vi hade en grupp igång med äldre ungdomar 13 – 18 år. Ledare var 

Elias och Fredrik Fjellström. Speldagar var måndag och torsdag 

och plats idrottshallen i Roslags-Kulla. Totalt spelade de 25 gånger. 

 

Höstterminen 

Nu kom innebandyn igång för dem som går i Roslags-Kulla skola. Anton och Tina Klevstad 

är ledare för dem som är 6 – 8 år och Totte Jonsson har hand om dem som är 9 – 12 år. 

Jättekul! Det märks att behovet är stort för det har varit över 10 deltagare per gång i snitt i 

bägge grupperna. Speldag har varit onsdagar. 

Under ledning av Robert Blomberg har en grupp ungdomar över 20 år spelat på söndagar. 

 

 

Vi har under året startat upp en hemsida där vi kommer att lägga ut senaste information, om 

de allra senaste händelserna i klubben. Den är fortfarande under uppbyggnad men blir mer 

och mer aktuell. Vi kommer att lägga upp information om klubben, styrelsen och händelser 

under året. Vi kommer även att lägga upp bilder som fotas under våra aktiviteter.  

Så håll ögonen öppna och kolla in på; http://asatraviunga.weebly.com/  

  

http://asatraviunga.weebly.com/


 

Åsätra Vi Unga ansvarar för byns bastu som är 

öppen: 

torsdagar 17 - 20 damer  

fredagar  17 – 20 herrar 

De som jobbar mest med bastun är;  

Karin Jansson, Stefan och Kennet Lundqvist samt Björn Lindgren. 

 

 

 

Tillsammans med byalaget försöker vi 

hålla idrottsplatsen vid Åsätra förskola 

igång. Under sommaren kom det igång en 

tennisbana som användes ganska ofta. 

Under vintern har vi försökt spola is, men 

trots kyla har det inte varit lätt, för det har 

snöat alldeles för ofta. 

Det har varit svårt att få riktig tjocklek på 

isen. Vi är dessutom för få som spolar. Till 

nästa vinter bör vi inviga fler i isspolningens konst.  

 

 

 

  



Balansrapport   Åsätra Vi Unga 

    

Perioden 2010-01-01 - 2010-12-31     Belopp Kr   

  IB Förändring UB 

    

Tillgångar    

1010  Kassa 8 230,00 kr 179,00 kr 8 409,00 kr 

1020  Plusgiro 29 618,97 kr -11 090,14 kr 18 528,83 kr 

1050  Bankkonto 56 193,91 kr 0,00 kr 56 193,91 kr 

1210  Fordran Viktoria 326,00 kr -326,00 kr 0,00 kr 

Summa Tillgångar 94 368,88 kr -11 237,14 kr 83 131,74 kr 

    

SUMMA TILLGÅNGAR 94 368,88 kr -11 237,14 kr 83 131,74 kr 

    

Skulder    

2110  Bidrag till lokalen -4 000,00 kr 0,00 kr -4 000,00 kr 

2111  Filmbidrag -3 104,00 kr 0,00 kr -3 104,00 kr 

2112  Övriga skulder -5 096,50 kr 4 662,50 kr -434,00 kr 

2500  Från föregående år -82 168,38 kr 0,00 kr -82 168,38 kr 

Summa Skulder -94 368,88 kr 4 662,50 kr -89 706,38 kr 

    

    

SUMMA SKULDER -94 368,88 kr 4 662,50 kr -89 706,38 kr 

    

Beräknat resultat 0,00 kr -6 574,64 kr -6 574,64 kr 

    

 Verifikationsnummer: 1 - 70    

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Resultatrapport    Åsätra Vi Unga 

     

Perioden 2010-01-01 - 2010-12-31         

  Vald period Procent Ackumulerat Procent 

     

Resultat     

3010  Medlemsavgifter 5 200,00 kr 21,4 5 200,00 kr 21,4 

3110  Bidrag 19 114,64 kr 78,6 19 114,64 kr 78,6 

4010  Bastu och isbana 5 642,50 kr 23,2 5 642,50 kr 23,2 

4110  Administration -6 919,30 kr -28,5 -6 919,30 kr -28,5 

4210  Idrott -15 150,00 kr -62,3 -15 150,00 kr -62,3 

4220  Motion 0,00 kr 0 0,00 kr 0 

4230  Film och Teater -700,70 kr -2,9 -700,70 kr -2,9 

4240  Läger och klubb -5 454,78 kr -22,4 -5 454,78 kr -22,4 

4250  EMD -8 137,00 kr -33,5 -8 137,00 kr -33,5 

4300  Styrelsemöten -170,00 kr -0,7 -170,00 kr -0,7 

4400  Övrigt 0,00 kr 0 0,00 kr 0 

Summa Resultat -6 574,64 kr -27,0 -6 574,64 kr -27,0 

     

     

Beräknat resultat -6 574,64 kr -27,0 -6 574,64 kr -27,0 

     

 Verifikationsnummer: 1 - 70     

     

    * = Oegentligt värde 

 

 
MEDLEMMAR 

Medlemmar: 41 st (8 nya) 
 

  Killar: 16 st (39,0%) 
 

  Tjejer: 25 st (61,0%) 
 

  7-25 år: 33 st (80,5%) 
 

  Medelålder: 15,6 år 
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Björn Lindgren var med och startade Åsätra Vi Unga 1965. Sedan dess har han varit delaktig 

på alla möjliga sätt och hjälpt till att driva klubben framåt. De senaste åren har han suttit som 

kassör och b.la skött klubbens ekonomi. Idag sitter han inte med i styrelsen men finns med 

som en ovärderlig hjälp för oss nuvarande styrelseledamöter. Björn ställer upp, i vått och 

torrt! TACK Björn, för allt du gjort och gör för Åsätra Vi Unga! 

Mariette Aderö sitter 2010 sitt sista år som ordförande i Åsätra Vi Unga och lämnar nu över 

tyglarna åt någon annan. Hon har gjort ett mycket fint jobb som ordförande och har verkligen 

satt ett avtryck i klubbens verksamhet. TACK, Mariette för ditt fina jobb som ordförande i 

Åsätra Vi Unga! 

 

 

 

Nu är 2010 slut och mycket har hänt under året. Vi har haft mycket roliga aktiviteter och 

nöjda deltagare. Både stora och små projekt har genomförts med goda resultat. Målet för 2011 

är att göra det till ett ännu bättre år, samt att försöka få in nya människor i styrelsen och som 

ledare under aktiviteterna.  

Hej då 2010, Hej 2011! 

 

 

 

 



 
 

       

 
 

 
 

   

 


